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     Αθήνα 8 Μαΐου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: τον Υπουργό Υγείας 

ΘΕΜΑ: «Εγκαύματα σε ασθενείς και υγειονομικούς το αποτέλεσμα του 

κλεισίματος των χειρουργείων στο Γενικό-Αντικαρκινικό Νοσοκομείο Αθηνών 

«Άγιος Σάββας»» 

Την Παρασκευή 4 Απριλίου ήταν η τελευταία ημέρα πραγματοποίησης χειρουργικών 

επεμβάσεων στο Γενικό Αντικαρκινικό Νοσοκομείο Αθηνών «Άγιος Σάββας», καθώς 

πρόκειται να ξεκινήσει η ανακαίνιση των χειρουργικών αιθουσών που θα διαρκέσει για 

αόριστο χρονικό διάστημα (το οποίο μάλλον θα ξεπεράσει τους 7 μήνες).   

Ενώ ο σχετικός διαγωνισμός είχε προκηρυχθεί το 2023, το Υπουργείο Υγείας δεν 

κατάφερε να τον ολοκληρώσει έγκαιρα ώστε να υπάρξει ο απαραίτητος χρόνος για 

προετοιμασία εναλλακτικών λύσεων κατά τη διάρκεια των εργασιών ανακαίνισης και 

με την επίκληση για αναγκαία ανακατασκευή των χειρουργείων, το κλείσιμο έγινε 

ξαφνικά «μέσα σε μια νύκτα» χωρίς προειδοποίηση, αντιεπιστημονικά, χωρίς καμία 

μέριμνα για την ασφάλεια των καρκινοπαθών και του υγειονομικού προσωπικού.  

Αποτέλεσμα αυτής της κατάστασης είναι ορισμένα χειρουργεία του «Αγίου Σάββα» να 

μοιράζονται ανάμεσα στο Γενικό Νοσοκομείο Αθηνών «Η Ελπίς» και στο Κέντρο 

Ημερήσιας Νοσηλείας «Νίκος Κούρκουλος», με πολλά βέβαια να χάνονται αφού έχουν 

μειωθεί κατά πολύ οι ημέρες και οι ώρες χειρουργείων. Ωστόσο, μετά τους πρόχειρους 

σχεδιασμούς της κυβέρνησης για τη μεταφορά των χειρουργείων του μεγαλύτερου και 

καλύτερου ογκολογικού νοσοκομείου της χώρας αλλά και των Βαλκανίων  «Ο Άγιος 

Σάββας» σε άλλα νοσοκομεία έχει προκαλέσει και άλλα προβλήματα.  

Συγκεκριμένα τη Δευτέρα 5 Μαΐου 2025, ασθενείς και υγειονομικοί κατά τη διάρκεια 

επεμβάσεων που πραγματοποιούνταν στις αίθουσες που έχουν παραχωρηθεί από το 

νοσοκομείο «Ελπίς» υπέστηκαν σοβαρά εγκαύματα μέχρι και δευτέρου βαθμού στο 

πρόσωπο και συγκεκριμένα στα μάτια -με εγκαύματα του αμφιβληστροειδούς τα οποία 

δύναται να προκαλέσουν και μόνιμη βλάβη- αλλά και σε άλλα σημεία του σώματος 

τους. Τα εγκαύματα αυτά φαίνεται ότι προκλήθηκαν από τις ειδικές λάμπες 

υπεριώδους ακτινοβολίας (UV) που χρησιμοποιούνται για την αποστείρωση και οι 

οποίες παρέμεναν αναμμένες, χωρίς ασθενείς και εργαζόμενοι να φορούν ειδικά γυαλιά 

προστασίας ενώ το σωστό βέβαια θα ήταν αυτές οι λάμπες να είναι αναμμένες μόνο 

όταν είναι κλειστές οι αίθουσες. 

Επειδή, οι εργαζόμενοι είχαν προειδοποιήσει έγκαιρα για τους επικίνδυνους 

χειρισμούς της κυβέρνησης και την πρόχειρη μεταφορά ασθενών σε άλλα νοσοκομεία,  

Επειδή, ήταν αναπόφευκτες οι παρενέργειες από τους πρόχειρους σχεδιασμούς της 

κυβέρνησης για τη μεταφορά των ασθενών του «Άγιου Σάββα» προς άλλα νοσοκομεία. 
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Επειδή, η προχειρότητα των σχεδιασμών του Υπουργείου θέτει σε κίνδυνο την 

ασφάλεια τόσο των εργαζομένων στο σύστημα υγείας όσο και των ασθενών. 

Επειδή, υπάρχει και το προηγούμενο συμβάν που ασθενής υπέστη εγκαύματα στην 

κοιλιά από φωτιά σε μηχάνημα κατά την διάρκεια χειρουργικής επέμβασης, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1. Πριν τη μεταφορά των χειρουργείων από τον «Άγιο Σάββα» σε ένα άλλο 

νοσοκομείο («Ελπίς» και «Νίκος Κούρκουλος») δόθηκαν οι απαραίτητες 

πιστοποιήσεις και οδηγίες ώστε το προσωπικό να εξοικειωθεί με τον καινούριο 

χώρο που δεν γνώριζε αφού θα προχωρούσε άμεσα σε επεμβάσεις;  

2. Έγινε ο απαραίτητος έλεγχος προκειμένου να διαπιστωθεί που οφείλονται τα 

εγκαύματα που υπέστησαν υγειονομικό προσωπικό και ασθενείς κατά τη 

διάρκεια των επεμβάσεων που πραγματοποιήθηκαν την Δευτέρα 5 Μαΐου 2025 

στις αίθουσες που διατέθηκαν από το «Ελπίς» για να πραγματοποιούνται 

χειρουργεία του «Αγίου Σάββα»; 

3. Το υγειονομικό προσωπικό και οι ασθενείς που υπέστησαν εγκαύματα κατά τη 

διάρκεια των επεμβάσεων που πραγματοποιήθηκαν την Δευτέρα 5 Μαΐου 2025 

στο «Ελπίς» ενημερώθηκαν επίσημα και αρμοδίως που οφειλόταν το πρόβλημα 

καθώς και για τη σοβαρότητα των εγκαυμάτων αυτών;  

4. Ποιες είναι οι ενέργειες του Υπουργείου σας σχετικά με την αποτροπή τέτοιων 

συμβάντων που οδηγούν σε ατυχήματα τόσο στους ασθενείς όσο και στο 

υγειονομικό προσωπικό στα νοσοκομεία, όπως των τελευταίων που συνέβησαν 

τη Δευτέρα 5 Μαΐου στις αίθουσες του «Ελπίς»; 

 

      Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

      Θεοδώρα Τζάκρη 

Αλέξανδρος Αυλωνίτης 

Κυριακή Μάλαμα 

Γιώτα Πούλου 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Ραλλία Χρηστίδου 

 

 




